
Provinciale Staten van Zeeland 
Provinciehuis 
Abdij 6 
4331 BK MIDDELBURG 
 
O P E N  B R I E F 
 
Geachte leden van Provinciale Straten, 
De Provincie Zeeland treedt op als regisseur bij de ontpolderwerken in de Hertogin Hed-
wigepolder.  Een opdracht, die met het oog op de PFAS/PFOS-problematiek uiterst serieus 
moet worden genomen en op geen enkele wijze mag worden beïnvloed door een mogelijke 
eis van Vlaanderen om de werkzaamheden aldaar onverwijld voort te zetten, inclusief het 
verwijderen van de zeedijk. Om te beginnen zou dit ongetwijfeld zeer knellende thema 
alvast aan de orde moeten komen bij het voor volgende week geplande spoedoverleg over 
de hoge concentraties PFAS in het water van de Westerschelde. 
Over de consequenties voor de Hedwigepolder zal, zo heb ik althans begrepen,  niet ge-
sproken worden, terwijl die toch een duidelijke relatie hebben met de slechte water-
kwaliteit van de Westerschelde en het toekomstig gebruik van de polder, alsmede het 
wonen en leven in de directe omgeving. 
Het zal u bekend zijn dat de Vaste Commissie LNV in de Tweede Kamer zich buigt over een 
petitie mijnerzijds om te komen tot een parlementair onderzoek naar het totale dossier 
Hertogin Hedwigepolder, met name m.b.t. de manier waarop door Vlaanderen de ont-
eigening van de polder van Nederland is afgedwongen. Wat er nu aan de hand is vraagt 
daarnaast om een dringend optreden van uw Staten als controlerend orgaan van het 
dagelijks bestuur van deze provincie. Het meest efficiënt is een breed gedragen motie, 
waarin u Gedeputeerde Staten opdraagt er bij de regering op aan te dringen de ontpoldering 
van de Hedwigepolder per direct te ‘bevriezen’ en een eventueel verzet van Vlaamse zijde 
naast zich neer te leggen. Op die manier kan de Provincie vanuit haar regierol het 
opschorten van het project krachtdadiger uitvoeren. Samen de hand aan de ploeg slaan met 
Kabinet en Kamer heeft meer zin dan oeverloos overleg op het laagste niveau. 
Niet vergeten mag worden dat het hier gaat om de volksgezondheid van de Zeeuwse 
bevolking  en niet om een potje politiek  ‘zwartepieten’, want dat  staat zonder twijfel te ge-
beuren.  
Mijn dringend verzoek aan u is dan ook een spoedige motie die aanzet tot een krachtige 
actie, waarbij niet uit het oog mag worden verloren dat het besluit om de Hedwigepolder 
onder zout water te zetten door een ruime meerderheid van de Zeeuwse bevolking on-
gewenst is. 
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